Huile de poisson / Fish oil 1250 mg
*EPA (acide eicosapentaénoique / 600 mg
eicosapentaenoic acid)

**DHA (acide docosahexaénoique / 400 mg

docasahexaenoic acid)

L : A consommer de préférence avant fin : voir coté
L: Best before end: see side
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Food supplement containing omega-3 fatty acids high in EPA 3 OQED/%

and DHA-109¢ € RECOMMANDE PAR LES PROFESSIONNELS STES—TES’&

Recommended use: 1 softgel daily. e — ¢§
Yigues®

The dosage can be adapted to individual needs (the maximum daily dose is
3 softgels per day). Food supplements should not be used as a substitute for a
varied diet and healthy lifestyle. Do not exceed the recommended daily dose.
Store out of reach of young children. Store in a cool, dry place.

Ingredients: fish oil, softgel (gelatin, glycerol and water), rosemary extract
(Rosmarinus officinalis L), antioxidant: mixed tocopherols

OmegaGenics’
Capital Plus

Oméga-3 HAUT DOSAGE
Cceur’, cerveau’, vision’
EPA" + DHA™ 1000 mg
Huile de poisson
ultrapure et stable

OmegaGenics® Capital Plus is rich in omega-3 fatty acids. 1 softgel per day
contains a sufficient dose of EPA* and DHA** to support normal heart function’
(at least 250 mg) and 1 softgel a day provides enough DHA** to support normal
brain function? and normal vision® (at least 250 mg).

60 Capsules O

e Convient lors de la grossesse et de I’allaitement.

Complément alimentaire avec des acides gras oméga-3, a un dosage
élevé en EPA et DHA-109g €

Mode d’emploi : 1 capsule par jour.

La posologie peut étre adaptée en fonction des besoins individuels (la dose
maximale est de 3 capsules par jour). Ne pas dépasser la dose journaliére
recommandée. Tenir hors de portée des enfants. Un complément alimentaire
ne peut pas remplacer une alimentation variée et équilibrée, ni un style de vie
sain. Conserver a I'abri de la chaleur et de I'humidité.

Ingrédients : huile de poisson, capsule (gélatine, glycérol et eau), extrait de
romarin (Rosmarinus officinalis L.) antioxydant : mélange de tocophérols.

OmegaGenics® Capital Plus est riche en acides gras oméga-3. 1 capsule par
jour contient une dose suffisante d’EPA* et DHA** pour soutenir une fonction
cardiaque normale’ (au moins 250 mg) et 1 capsule par jour fournit assez de
DHA** pour soutenir une fonction cérébrale normale? et une vision normale®.
(au moins 250 mg).
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By digitally signing and submitting this PDF, you confirm that you have thoroughly reviewed the provided
artwork. This includes checking layout, text accuracy, graphics and specified colours. Please note that
colours may vary between digital proofs, print proofs and final production. You accept full responsibiiity
for the accuracy of all content and authorise production based on this approval.
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